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Telephone  English   電話英語
對話一
A: Hello, may I speak to president Mu?

A: 你好，請問牟校長在嗎?

B: Please hold on while I transfer you.

B: 請稍後，我將會為您轉接。
對話二
A: Hello. May I speak to Secretary?

A: 你好，我找秘書。
B: Please hold on I transfer you.

B: 請稍後，我將會為您轉接。
C: Hello, this is Secretary, may I help you?

C: 你好，我是秘書，請問有什麼我可以為您服務的地方嗎?
A: Yes, I’m an exchange student. I don’t know how to get to the library. I’m at the tunnel now.

A: 喔，我是一個交換學生，我現在在山洞口前面，可是我不知道要怎麼過去圖書館那邊?
C: After you walk out of the tunnel. You will pass a bookstore along the road, and you can see an elevator but do not enter it. Please wait a minute, and I will ask someone else to answer you.

C: 等你走出山洞後，會看到一家書店在路的旁邊。你應該可以看到一台電梯，但是先不要進去，請等一下，我請另外一個人來回答你的問題。
B: Keep going then walk up the stairs next to the English corner. You will see an elevator, take it to the third floor, the library is over there.

B: 你繼續往下走，走上了一些階梯後可以看到英語沉浸園。那邊有一台電梯，搭乘到三樓就是圖書館了。
A: Okay, I think I get it. Thank you very much!
A: 喔好，我想我應該知道在哪裡了，非常謝謝你。
